
Protokół Nr 31/2021

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 13 stycznia 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.

2.

3.

4.

5.

Tobiasz Świniarski - Przewodniczący;
Artur Juhnke - Zastępca Przewodniczącego;
Jadwiga Bukolt - Członek;
Anna Miczko - Członek;
Mateusz Oelberg - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:
1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Otwarcie posiedzenia i przyj«;cie porządku;
Informacja z działalności wybranych stowarzyszeń (TKKF);
Opinia w sprawie przyj«;cia repatriantów;
Opracowanie sprawozdania z prac Komisji za 2020r.;
Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3e;to jednogłośnie.

Ad.2. Komisja przyjęła do wiadomości przedłożoną informację z działalności Oddziału
Towarzystwa Krzewienia Kultury Fizycznej (informacja stanowi załącznik do niniejszego
protokołu).

Pani Miczko podkreśliła prężne działanie stowarzyszenia, zwłaszcza w zakresie pozyskiwania
środków zewnętrznych.

Ad.3. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich poinforrnowała, że wpłynęły 3 prośby (dwie
rodziny i jedna osoba samotna) repatriantów o przyjęcie na teren naszej Gminy. Przypomniała,
że w świetle ustawy o repatriacji w przypadku przyjęcia repatrianta Gmina powinna zapewnić
mu wyposażony lokal mieszkalny i ponosić koszty utrzymania przez okres min. 2 lat.
Podkreśliła, że w chwili obecnej 46 osób w naszej Gminie oczekuje na przydzielenie lokali
mieszkalnych, a zatem obecnie Gmina nie posiada odpowiedniego zaplecza lokalowego.
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Komisja zaopiniowała jednogłośnie negatywnie w/w prośby

Ad.4. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za 2020r.

Ad.5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokoły z dwóch swoich poprzednich posiedzeń w
miesiącu grudniu 2020r. .

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący
zakończył posiedzenie.

l'
l odniczący Komisji

sz Świniarski

pmtokołował:
'omasz Dix
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